
Z A P I S N I K
9. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže

Održane dana 8. svibnja 2018. godine, u Galeriji "Boris Mardešić", s početkom u 19:00 sati.

Nazočni  vijećnici:  Edo  Bogdanović,  Antonija  Zanki  Mardešić,  Dalka  Zanki,  Vicko  Mardešić,
Jurica  Jončić,  Antonio  Rogošić,  Tamara  Alavanja,  Katarina  Martinis,  Vinko  Mardešić,  Joško
Karuza.
Izočan vijećnik: Mićo Sviličić (neopravdano).
Ostali nazočni: Tonka Ivčević (gradonačelnica);  Jerko Marinković (zamjenik gradonačelnice),  Ante Jurić
(pročelnik),  Slavica Dražić  (Vodovod i odvodnja otoka Visa d.o.o.),  Ines Bjažević  (Vodovod i odvodnja otoka
Visa d.o.o.),  Varja Bolanča  (Nautički centar Komiža d.o.o.),  Josip Mardešić  (Nautički centar Komiža d.o.o. i
DVD Komiža).
Zapisnik: Veni Vitaljić (referent).

Predsjednik Gradskog vijeća Edo Bogdanović predložio je dvije dopune dnevnog reda:
• Program uređenja postojećih zapuštenih poljskih putova na području Grada Komiže
• Odluka  o  uspostavljanju  suradnje  i  bratimljenju  između  gradova  Komiža  u  Hrvatskoj,

Omeath u Sjevernoj Irskoj i Rochefort sur Loire u Francuskoj

Predložen je

D N E V N I     R E D :

1. Verifikacija Zapisnika 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže
2. Pitanja vijećnika
3. Odluka o usvajanju Plana gospodarenja otpadom Grada Komiže za razdoblje 2017.-2022.

(Nacrt Plana je objavljen na www.komiza.hr)
4. Odluka o načinu utvrđivanja plaća zaposlenih u ustanovama Grada Komiže
5. Zaključak o financijskom izvještaju i izvješću o radu Nautičkog centra Komiža d.o.o. za

2017. godinu
6. Zaključak o financijskom izvještaju i izvješću o radu Vodovoda i odvodnje otoka Visa d.o.o.

za 2017. godinu
7. Zaključak o financijskom izvještaju i izvješću o radu Turističke zajednice Grada Komiže za

2017. godinu
8. Zaključak o financijskom izvještaju i izvješću o radu DVD Komiža za 2017. godinu
9. Program uređenja postojećih zapuštenih poljskih putova na području Grada Komiže
10. Odluka  o  uspostavljanju  suradnje  i  bratimljenju  između  gradova  Komiža  u  Hrvatskoj,

Omeath u Sjevernoj Irskoj i Rochefort sur Loire u Francuskoj
11. Razno

Predloženi dnevni red je jednoglasno (10 Za) prihvaćen.

AD-1
Zapisnik 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže je jednoglasno (8 Za) prihvaćen.

AD-2
Antonija Zanki Mardešić: planira li se provesti akcija prikupljanja olupina?
Tonka Ivčević: da, planira se kada zaposlimo komunalnog redara.

http://www.komiza.hr/


Antonija  Zanki  Mardešić:  postoji  li  mogućnost  uvođenja  pogodnosti  za  otočane  u  odnosu  na
autobusnu kartu tijekom ljetnih mjeseci, odnosno da karta za otočane ostane 20,00 kn?
Tonka  Ivčević:  svaku  pogodnost  netko  mora  platiti.  Cijena  je  formirana  temeljem  Zakona  o
otocima. Sve drugo bi predstavljalo diskriminirajuću cijenu. Nautički centar Komiža plaća cijenu
karte za sve nezaposlene otočane. Mišljenja sam da u ljetnim mjesecima otočani najmanje koriste
javni prijevoz.

Vicko Mardešić: hoće li se sanirati stanje na muliću kod "peškarije"?
Tonka Ivčević: poduzimaju se mjere.

AD-3
Gradonačelnica je obrazložila predmetni Plan gospodarenja otpadom i izvijestila vijećnike da je
Grad dobio Građevinsku dozvolu za sanaciju i zatvaranje odlagališta komunalnog otpada Šćeće.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

O D L U K U
o usvajanju Plana gospodarenja otpadom Grada Komiže za razdoblje 2017. - 2022. godine

(Odluka i Plan su objavljeni u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-4
Pročelnik  je  obrazložio  potrebu  donošenja  jedinstvene  Odluke  o  načinu  utvrđivanja  plaća
zaposlenih u ustanovama Grada Komiže, obzirom da takav akt do sada nije postojao.
Gradonačelnica je rekla kako se donošenjem ove Odluke ne mijenjaju plaće zaposlenih, odnosno
plaće ostaju iste.
Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

O D L U K U
o načinu utvrđivanja plaća zaposlenih u ustanovama Grada Komiže
(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-5
Gradonačelnica je pohvalila rad Nautičkog centra Komiža. 
- Svi prihodi su povećani. Iz viška prihoda financirali su se zajednički projekti Nautičkog centra i
Grada Komiže.
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 8 glasova Za i 2 Suzdržana, donosi

Z A K L J U Č A K
o Financijskom izvještaju i izvješću o radu Nautičkog centra Komiža d.o.o. za 2017. godinu

(Zaključak je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-6
Gradonačelnica je čestitala direktorici Vodovoda i odvodnje otoka Visa na nikad boljem rezultatu i
dobrim upravljanjem tvrtkom za što je dokaz 2017. godina koja je bila sušna godina a prebrođena je
bez većih problema.



Slavica Dražić: 2017. godina je bila značajna, jer je bila sušna. Ipak smo uspjeli i zahvaljujem se
svim svojim djelatnicima koji su savjesno obavljali svoj posao i građanima koji su pazili na svaku
kap vode.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

Z A K L J U Č A K
o Financijskom izvještaju i izvješću o radu Vodovoda i odvodnje otoka Visa d.o.o. za 2017.

(Zaključak je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-7
Gradonačelnica je obrazložila predmeta izvješća Turističke zajednice Grada Komiže.
Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

Z A K L J U Č A K
o Financijskom izvještaju i izvješću o radu Turističke zajednice Grada Komiže za 2017.

(Zaključak je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-8
Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

Z A K L J U Č A K
o Financijskom izvještaju i izvješću o radu DVD-a za 2017. godinu

(Zaključak je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-9
Tonka Ivčević: Županija je objavila javni poziv za podnošenje prijava za uređenje poljskih putova.
Donesen je i Program. Da bi se JLS mogla prijaviti na javni poziv mora donijeti svoj Program.
Županija odobrava do 50% sufinanciranja i mišljenja sam da bi bila šteta to propustiti.

Slavica Dražić: put do Pizdice?
Tonka Ivčević: ja sam za ovu godinu planirala Put Oključine jer imamo dosta prigovora za taj put.
Za sada bi mogli organizirati akciju čišćenja puta do Pizdice.
Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

P R O G R A M
uređenja postojećih zapuštenih poljskih putova na području Grada Komiže

(Program je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)

AD-10
Gradonačenica Tonka Ivčević i vijećnica Dalka Zanki obrazložile se prijedlog Odluke.
Antonija Zanki Mardešić: donosi li to Gradu kakve obveze?
Tonka Ivčević: ne, osim plaćanja putnih troškova.
Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 9 glasova Za i 1 Suzdržan, donosi

O D L U K U
o uspostavljanju suradnje i bratimljenju između gradova Komiže u Hrvatskoj, 

Omeath u Sjevernoj Irskoj i Rochefort sur Loire u Francuskoj
(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 04/18)



AD-11
Tonka Ivčević: potpisan je Ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava za projekt Centar za posjetitelje
Modra špilja-Biševo između Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU, Središnje agencije za
financiranje i ugovaranje programa i projekata EU i Grada Komiže kao korisnika sredstava, kojim
nam je dodijeljeno 18.470.061,85 kn. 
Rokovi  već teku.  U ponedjeljak u 19:00 sati,  u Galeriji  "Boris  Mardešić"  planiram organizirati
prezentaciju ovog projekta, pa Vas pozivam na prezentaciju.
Partneri u projektu su nam Javna ustanova More i krš, Turistička zajednica Grada Komiže i Institut
za istraživanje i zaštitu mora Plavi svijet.

Antonija Zanki Mardešić: Riva?
Tonka  Ivčević:  ploha  je  gotova.  Čekamo do  20.05.  da  se  beton  skroz  osuši.  Još  je  za  urediti
žardinjere,  postaviti  kandelabere i  sa time je ova faza gotova.  Dobili  smo sredstva za uređenje
preostalog dijela Rive čemu će se pristupiti nakon ljeta.

Sjednica je završila u 19:45.

Zapisničarka: Predsjednik:
Veni Vitaljić Edo Bogdanović


